



## ADDENDUM # 1\_FR

**Date:** Le 22 juin 2017

**Projet:** Recouvrement du revêtement mural de la porcherie, Centre de Recherche et de Développement de Sherbrooke

\*The english version of this addendum can be found in the following page.

---

Les soumissionnaires doivent s'assurer que leurs propositions soient basées sur la version la plus récente des documents de soumission publiés et prennent en considération les informations ci-dessous, incluant toute information déjà publiée lors des amendements ou Q&R antérieurs.

Les propositions ne respectant pas cette exigence seront rejetées.

---

### 1. Annexe « E » SPÉCIFICATIONS TECHNIQUES & PLANS

#### Devis d'architecture DIVISION 6 - 06 20 00 Menuiserie

#### Partie 2 Produits, 1. PANNEAUX MURAUX

1. Contreplaqué BC-Fir, 9.5mm d'épaisseur laminé d'un plastique (HDPE) de 0.060mm d'épaisseur.  
Couleur : blanc. Produit accepté : Agro-Plast de Les revêtements Agro ou équivalent approuvé.

#### Ajouter:

- a. Un lot de 130 feuilles de contreplaqué BC-Fir, 9.5mm d'épaisseur laminé d'un plastique (HDPE) de 0.060mm d'épaisseur, couleur : blanc sera fourni par le propriétaire pour la réalisation de l'ouvrage.
- 

**Toutes les autres conditions et exigences demeurent inchangées.**



## **ADDENDUM # 1\_ENG**

**Date:** June 22nd, 2017

**Project:** Wall covering of the piggery, Sherbrooke Research and Development centre

---

Bidders must make sure that their bids are based on the latest version of the tender documents published and take into consideration the following amendments and information, including any information provided on amendments or Q&A previously published for this project.

Bidders that do not comply with this requirement will be discarded.

---

### **1. Appendix "E" TECHNICAL SPECIFICATIONS & PLANS**

**Architecture specifications book DIVISION 6 - 06 20 00 Carpentry**

**PART 2 Products, 1. WALL PANNELS**

1. BC-Fir plywood, 9.5mm thickness laminated with plastic (HDPE) de 0.060mm thickness. Color: white.  
Accepted product: Agro-Plast from Les revêtements Agro or approved equivalent.

**Add:**

- a. A batch of 130 sheets of BC-Fir plywood, 9.5mm thick laminated plastic (HDPE) of 0.060mm thick, color: white will be supplied by the owner for the realization of the work.
- 

**All other terms and conditions remain the same.**